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W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia  19 grudnia 2018 r.  dot. garaży usytuowanych w

Czeladzi przy ul. Sikorskiego podtrzymuję odpowiedź udzieloną w dniu 19 marca 2018 roku.

Jednocześnie informuję, że z powodu rosnących kosztów inwestycji brakło funduszy na zlece-

nie wykonania projektu technicznego budowy zjazdu. Z informacji uzyskanych z Miejskiego Zarządu

Gospodarki Komunalnej w Czeladzi wynika, że projekt techniczny zostanie zlecony w 2019 roku.

Ponadto pragnę zauważyć, że z powodu braku wniosków o przeniesienie na własność garaży

wybudowanych z własnych środków za pozwoleniem na budowę przez dzierżawców wraz ze zbyciem

gruntu, nie jesteśmy w stanie oszacować kosztów związanych z powyższym. 
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